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PROTOKÓŁ NR LI/2023 
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 10 sierpnia 2023 roku 
w Gminnym Ośrodku Kultury w Lipce 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 1300 – 1352 
 
Udział wzięli: 

• 14 radnych    
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Obecni: 
Przemysław Kurdzieko Wójt Gminy Lipka 
Barbara Marzec  Skarbnik Gminy Lipka 
Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 
 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomości w sposób 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 2 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia pięćdziesiątej pierwszej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Lipka Piotr Wandas, który przywitał Wójta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko, Sekretarz 
Gminy Lipka Annę Orzechowską, Skarbnik Gminy Lipka Barbarę Marzec oraz wszystkich 
radnych. 
 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
  
Prowadzący obrady stwierdził, że na 15 radnych według listy obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmować prawomocne 
uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że w zarządzeniu z dnia  
08 sierpnia 2023 roku przedstawiony został porządek obrad.  
Zapytał, czy są propozycje jego zmiany.   
Nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
porządku obrad. 
 „za”               14 głosów   
„przeciw”  0 głosów 
„wstrzymało się” 0 głosów 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Załącznik nr 3 – głosowanie imienne. 
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4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że protokół z L Sesji Rady 
Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady - pokój nr 1. Został również 
przesłany drogą elektroniczną wszystkim radnym. Do dnia sesji nie wpłynęły uwagi do 
protokołu, w związku z czym zaproponował głosowanie nad jego przyjęciem. 
„za”   14 głosów  
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka Nr L/2023.  
Załącznik nr 4 – głosowanie imienne. 
 
5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka z działalności  
w okresie międzysesyjnym.  
 
Wójt Gminy Lipka poinformował, że realizowane są m.in. projekty takie jak:  

- ,,Usuwanie folii rolniczych i innych odpadów” – dodał, że zbierane są wnioski od rolników o 

udzielenie dofinansowania do realizacji niniejszego zadania. Do Wykonawców zostało wysłane 

zapytanie ofertowe w celu złożenia oferty na realizację zadania. Planowany termin odbioru 

odpadów od rolników wrzesień-październik, 

- Budowa dróg dojazdowych do gruntów rolnych o szerokości 4 m, oznaczonych w ewidencji 

gruntów jako obręb Trudna,  

-  Stołuńsko - Osada Marzeń 

-  Utworzenie Zespołu boisk sportowych w Scholastykowie, 

-  Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Batorówko. 

Wójt Gminy Lipka Przemysław Kurdzieko powiedział, że otrzymano dofinansowanie między 

innymi na: 

- Remont zabytkowej części budynku Urzędu Gminy w Lipce - kwota wnioskowana 490.000,00 

zł,  wartość inwestycji 500.000,00 zł 

- Remont wieży kościoła pw. Dobrego Pasterza w Batorowie - kwota wnioskowana 120.547,84 

zł; całkowita wartość inwestycji 123.000,00 zł, 

- Konserwację, renowacja i zabezpieczenie zabytkowych witraży oraz odtworzenie mensy wraz 

z umieszczeniem zabytkowego antepedium z kurdybanu (Wielki Buczek) - wnioskowana kwota 

dofinansowania 294.000,00 zł; całkowita wartość inwestycji 300.000,00 zł 

- Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg – Remont dróg gminnych ul. Mickiewicza na kwotę 

485.121,23 zł 

Ponadto Włodarz poinformował, że ogłoszone są między innymi przetargi takie jak:   

- ,,Dostępny Samorząd-grant’’ – dostosowanie budynku Urzędu Gminy dla osób 

niepełnosprawnych - postępowanie II. Poprzednie unieważnione z uwagi na wysokość oferty 

w kwocie 544.000,00 

- Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Batorówko’’- termin składania ofert 25.08.2023 r.  

Wójt Gminy Lipka poinformował, że Gmina oczekuje na ocenę złożonych wniosków m.in. takich 

jak: 
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- Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg: Remont drogi gminnej nr 103010 Mały Buczek na kwotę 

904.073,99 zł 

- Rozbudowa placów zabaw w gminie Lipka na kwotę 487.560,00 zł. Modernizacja miejsc 

sportowych w gminie Lipka na kwotę 2.500.000,00 zł.  

Ponadto Włodarz poinformował, że Gmina Lipka podpisała umowy m.in. takie jak:  

- POLSKI ŁAD Termomodernizacja budynku SP Łąkie oraz UG Lipka. Wykonawca NOVA TERM 

BUDOWNICTWO Spółka z o.o., Piła na kwotę 2.840.000,00 zł (dofinansowanie) 2.499.980,00 zł  

- „Aktywna tablica” - na zakup pomocy dydaktycznych dla Szkoły Podstawowej w Łąkiem, 

kwota dofinansowania 28.000,00 zł 

- POLSKI ŁAD Budowa Centrum Usług Społecznych i Zdrowotnych - wraz z niezbędną 

infrastrukturą. Wykonawca Usługi Remontowo - Budowlane Grzegorz Drewczyński na kwotę 

7.838.944,43 zł (dofinansowanie 4.997.200,00 zł)  

- POLSKI ŁAD: Przebudowa Domu Kultury w Lipce (dofinansowanie 4 050 000,00 zł) 

Część I – Roboty budowlane polegające na przebudowie Sali widowiskowej GOK wraz 

montażem wykładziny. Wykonawca Usługi Remontowo-Budowlane Grzegorz Drewczyński 

Człuchów - na kwotę 2 979 340,82 zł  

Radny Paweł Tuschik poinformował, że Komisji Oświaty, Kultury i Sportu od ostatniej Sesji nie 

obradowała. 

Radna Danuta Polak poinformowała, że Komisja Socjalna i Porządku Publicznego od ostatniej 

sesji również nie obradowała. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że Komisja Gospodarki 

Komunalnej i Rolnictwa od ostatniej Sesji także nie obradowała.  

 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
 
Radny Paweł Tuschik zadał pytanie – gdzie w Trudnej będą zbudowane drogi dojazdowe do 

gruntów rolnych; czy wokół sali? 

Wójt Gminy Lipka odpowiedział, że tak – wokół sali. 

Radny Ryszard Pacholik nawiązał do 4 spraw:  

1. Zapytał co się stało z nową ścieżką pieszo-rowerową? Powiedział, że na Komisji Rewizyjnej 

Wójt mówił, że jest duże zaangażowanie. Radny wyjaśnił, że pyta dlatego, bowiem jest to 

droga wojewódzka i na mostku są barierki, które powodują, że droga w tym miejscu jest 

nieco zwężona; jest tam natężenie ruchu samochodowego, gdyż oprócz osób użytkujących 

drogę tę na co dzień - często drogą tą przejeżdżają osoby kierujące się nad morze. Podkreślił, 

że obserwując to miejsce nie zauważył, aby cokolwiek się tam działo w aspekcie 

przebudowy.  

2. Powiedział, że w związku z drogą w Potulicach, a dokładniej skrzyżowaniem z drogą 

wojewódzką - jest tam niewielki odcinek; powierzchnia kilku metrów kwadratowych, ale 

stoją barierki, jest ograniczenie prędkości i to co najmniej już miesiąc. To powoduje, że 

kierowcy w ogóle nie przestrzegają tych obniżeń prędkości.  
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3. Nawiązując do omawianej przez Panią Skarbnik uchwale poprosił o przybliżenie o co chodzi 
dokładniej w punkcie dotyczącym przebudowy drogi gminnej w Lipce – ul. Spokojna. 

4. Zapytał czy to prawda, że na otwarcie hali w Lipce zaproszony jest Minister Czarnek? 
 

Radna Danuta Polak zadała pytanie czy został złożony wniosek z Polskiego Ładu na place? 
 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Wandas zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos.  
Nikt z Radnych nie zgłosił się,  
W związku z powyższym Wójt Gminy Lipka Przemysław Kurdzieko odpowiedział Radnej 
Danucie Polak, że wniosek jest jeszcze nie podpisany, ale będzie maksymalnie do jutra i właśnie 
z tego powodu jeszcze o tym nie wspomniano, nie mniej jednak jest sporządzony. Włodarz 
podkreślił, że w Gminie Lipka bardzo dużo się dzieje, jest wiele projektów. W tej kwestii jest 
termin do 16 sierpnia br., jednak złożony zostanie najpóźniej jutro.  
Ponadto Wójt odniósł się do spraw, do których nawiązał Radny Ryszard Pacholik.  
Powiedział, że jeśli chodzi o ścieżkę pieszo-rowerową tam jest przesunięcie; przypomniał, że 
Gmina Lipka nie jest inwestorem i z tego co wie to nastąpiła zmiana projektu co do mostku, 
gdyż pierwotnym projekcie miał być w innym miejscu, niemniej z przyczyn technicznych 
nastąpiło przesunięcie tego obiektu i prawdopodobnie to jest właśnie przyczyna tych 
przesunięć terminu.  
Wójt Gminy Lipka powiedział, że jeśli chodzi o drogę w Nowych Potulicach – do końca sierpnia 
ma być ta droga skończona; przesunęliśmy termin na wykonanie tego zadania, ponieważ 
główny wykonawca miał problem z pewną firmą podwykonawczą. Podkreślił, że niedługo 
przebudowa tej drogi dobiegnie końca.  
Włodarz powiedział, że jeśli chodzi o zaproszenie Ministra Czarnka do Gminy Lipka to pierwszy 
raz o tym słyszy, gdyż nie ma tego nawet w planach. Powiedział, że hala będzie od 2 września 
br. czynna. Jeśli chodzi o oficjalne otwarcie to z pewnością nie będzie z początkiem września, 
a czy w ogóle się takie oficjalne otwarcie odbędzie to się z czasem okaże, gdyż jest wiele 
wydarzeń i dużo innej pracy. Oficjalne otwarcie nie jest najważniejsze – najważniejsze jest, aby 
hala była otwarta dla mieszkańców i dla dzieci.  
Wójt Gminy Lipka ponadto odniósł się do sprawy związanej z ul. Spokojną. Powiedział, że 
chodzi o „łuk” który prowadzi do drogi wojewódzkiej – tam będzie dodatkowy drenaż, będzie 
nowa masa bitumiczna. 
Radny Ryszard Pacholik powiedział, że zdaje sobie sprawę, iż jest to inwestycja Wojewódzka, 
nie mniej jednak wczoraj przejeżdżał tamtejszą drogą i podkreślił, że był rozczarowany, że 
jeszcze nic się tam nie dzieje w kontekście wspomnianych wcześniej remontów. Ponadto 
powiedział, że pomimo że inwestycja jest Wojewódzka to pytanie zostało skierowane do Wójta, 
gdyż posiada on wiedzę w niniejszych zakresach większą niż inny przeciętny mieszkaniec naszej 
miejscowości.  
 
7. Sprawy różne i zapytania uczestników sesji.  

Nikt nie zabrał głosu. 
 
8. Podjęcie uchwal w sprawie:  
 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2023 rok 
 

Skarbnik Gminy Lipka Barbara Marzec przedstawiła razem obydwa projekty uchwał, gdyż są 
one powiązane i nie można ich osobno podjąć, gdyż wtedy RIO zwróciłoby uwagę na  



5 

 

nieprawidłowość. Jeśli chodzi o zadanie bieżące wieloletnie pn. „Remont drogi gminnej nr 
103102, ul. Mickiewicza, m. Lipka” to nie widać tego od razu, ponieważ planowane dochody 
są w roku przyszłym – 2024 w Wieloletniej Prognozie Finansowej. W roku bieżącym dochody 
pomniejszono o kwotę 185.319,00 zł. Przesunięcia pomiędzy czterema paragrafami w ramach 
zadania „Przyjazny urząd – poprawa dostępności dla osób niepełnosprawnych w gminie Lipka” 
w ramach projektu „Dostępny samorząd – granty” z PFRON w ramach PO WER 2014-2020.  
W związku podpisaniem umowy 1 sierpnia dot. termomodernizacji nastąpiła aktualizacja 
kwoty 820.665.00 zł przypadającej do części inwestycji z Programu Inwestycji Strategicznych 
Polski Ład pn. „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Łąkiem i Urzędu Gminy w 
Lipce”: 1) część dotycząca Termomodernizacji budynku Urzędu Gminy w Lipce; 2) część 
dotycząca Termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka w Łąkiem – 
ponadto Skarbnik Gminy dodała, że na etapie planowania budżetu kwota była podzielona na 
pół, a teraz gdy już wiadomo o dokładnym podziale należało to również ująć, gdyż ok 83% 
kosztów to Szkoła Podstawowa, a ok 17% to Urząd Gminy; klasyfikacja budżetowa jest tak 
podzielona, w związku z czym w budżecie należy tak to podzielić na kilka paragrafów. Ponadto 
zwiększenie planu z tytułu wpływów zwrotu kosztów komorniczych + 14.727,99 zł. Plan dotacji 
z tytułu zwrotu części wydatków (23,532 %) poniesionych w ramach Funduszu Sołeckiego w 
2022 roku – kwota 93.353,01 zł. Dotacja celowa na zadanie zlecone na ubezpieczenie 
zdrowotne – kwota 6.600,00 zł. Przesunięcie na 2024 rok dotacji na zadanie „Budowa Zespołu 
boisk sportowych w Scholastykowie w gminie Lipka” – kwota 300.000,00 zł – łącznie przyznane 
jest 367.100,00 zł i te wszystkie środki trafiają do WPF na 2024 rok w dochodach majątkowych. 
Również zmianę taką w WPF przedstawiono. Skarbnik Gminy Lipka ponadto powiedziała, że 
wydatki zmniejsza się o taka samą wartość co dochody, tj. 185.319,00 zł  
W ramach wydatków majątkowych dokonano następujących zmian:  
1) zwiększenie planu na zadanie „Modernizacja SUW i sieci wodociągowej w Gminie Lipka” – 
środki na dokumentację projektowo-kosztorysową w celu przygotowania wniosku o dofinan-
sowanie w zakresie m.in. SUW Lipka, SUW Os. Winiarnia i SUW Batorowo (kwota 28.000,00 zł)  
2) przesunięcie pomiędzy zadaniami w celu zwiększenie planu na „Dofinansowanie budowy 
studni wierconych”, poprzez zmniejszenie planu z „Dofinansowania budowy przydomowych 
oczyszczalni ścieków” (kwota 3.240,00 zł)  
3) zwiększenie planu na zadanie „Przebudowa dróg dojazdowych do palcówek oświatowych 
w Gminie Lipka – m. Nowe Potulice” – środki na dodatkowe roboty (kwota 8.000,00 zł)  
4) utworzenie zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej w Lipce, ul. Spokojna”– przebudowa 
odcinka drogi w kierunku drogi wojewódzkiej nr 188 (kwota 30.000,00 zł) 
5) zwiększenie planu na zadanie „Budowa pomostu nad jeziorem Łąkie w Łąkiem” – dodat-
kowe bagrowanie jeziora (kwota 14.760,00 zł)  
6) zmniejszenie planu z zadania „Informatyzacja Urzędu Gminy Lipka w ramach projektu Cy-
frowa Gmina” – w wyniku kolejnego przetargu na zakup serwera zostały niewykorzystane 
środki (kwota: 40.000,00 zł)  
7) przesunięcie pomiędzy paragrafami w ramach projektu „Przyjazny „Przyjazny urząd – po-
prawa dostępności dla osób niepełnosprawnych w gminie Lipka” w ramach projektu „Do-
stępny samorząd – granty” z PFRON w ramach PO WER 2014-2020 (kwota 27.576,42 zł)  
8) Aktualizacja kwoty (po przetargu i otrzymaniu zestawienia rzeczowo-finansowego 
przypadającej do odrębnej klasyfikacji oraz uwzględnienie kosztów nadzoru inwestorskiego 
(ok. 10 tys. zł) w zakresie inwestycji z Programu Inwestycji Strategicznych Polski Ład pn. „Ter-
momodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Łąkiem i Urzędu Gminy w Lipce”, w tym:  
- część dotycząca Termomodernizacji budynku Urzędu Gminy w Lipce (75023 § 6050 i 6370)  
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- część dotycząca Termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka w 
Łąkiem (80101 § 6050 i 6370)  
9) Przesunięcie na 2024 rok dotacji na zadanie „Budowa Zespołu boisk sportowych w Schola-
stykowie w gminie Lipka” (kwota 585.000,00 zł) 
Ponadto Skarbnik Gminy Lipka wyszczególniła, że nastąpiło utworzenie planu na zadanie 
bieżące wieloletnie pn. „Remont drogi gminnej nr 103102, ul. Mickiewicza, m. Lipka”. Na 2023 
rok planuje się koszty dokumentacji projektowo-kosztorysowej, natomiast na 2024 rok roboty 
budowlane o wartości 485.121,33 zł (w tym 242.560,61 zł dofinansowanie z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg) (kwota +15.000,00 zł). Zwiększenie planu wydatków na usługi w 
gospodarce gruntami i nieruchomościami (8.800,00 zł). Zwiększenie planu wydatków na 
umowę o dzieło w celu sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
po byłej jednostce wojskowej – obręb Debrzno Wieś (2.800,00 zł). Zwiększenie planu na 
bieżące wydatki w Urzędzie Gminy, w związku z niezbędnymi wydatkami na zakup 
komputerów oraz zakup usług zdrowotnych  (10.000,00 zł). Przesunięcia pomiędzy 
paragrafami w ramach zadania „Przyjazny urząd – poprawa dostępności dla osób 
niepełnosprawnych w gminie Lipka” w ramach projektu „Dostępny samorząd – granty” z 
PFRON w ramach PO WER 2014-2020 (rozdz. 75023 § 4217, 4219, 4307, 4309). Zwiększenie 
planu wydatków na zakup energii i usług dystrybucji w ochotniczych strażach pożarnych 
(kwoty: 14.200,00 zł oraz 4.800,00 zł). Przesunięcia pomiędzy paragrafami w GOPS Lipka 
zgodnie ze złożonym wnioskiem (rozdz. 85219, 85228, 85502, 85504). Zwiększenie planu 
wydatków w związku z otrzymaniem dotacji celowej na zadanie zlecone na ubezpieczenie 
zdrowotne (kwota 6.600,00 zł). Przesunięcia pomiędzy paragrafami w Żłobku zgodnie ze 
złożonym wnioskiem (rozdz. 85516). Zwiększenie planu dotacji podmiotowej dla GOK Lipka 
(kwota: 40.000,00 zł). Zwiększenie wydatków na zakup usług dotyczących świetlic (kwota 
1.000,00 zł). Deficyt, Przychody i Rozchody: bez zmian. Prócz powyższego od ostatniej Sesji 
wpłynęła uwaga od RIO na temat jednego załącznika do budżetu, dlatego w treści Uchwały 
Pani Skarbnik zaproponowała dopisanie poprawki na temat dochodów dot. dotacji na 
aktualizację programu odnośnie azbestu – załącznik był mylnie nazwany jako porozumienia z 
innymi JST, a w związku z pismem RIO i z intencją tego załącznika powinno być zgodnie - na 
drodze porozumienia z organami administracji rządowej, dlatego właśnie o takie sprostowanie 
wnioskuje w punkcie uchwały budżetowej.  
Skarbnik Gminy Lipka Barbara Marzec poinformowała, że w pozycji 10.6 Załącznika nr 1 do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gmina jest zobowiązana zapisać aktualnie zaciągnięte 
zobowiązania podzielone z płatnością na raty. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektami uchwał.  
Radny Ryszard Pacholik zapytał o kwotę 8.000,00 zł na Nowe Potulice – jakie to zadanie? 
Wójt Gminy Lipka Przemysław Kurdzieko wyjaśnił, że chodzi o dodatkowe zjazdy, które nie 
były w projekcie, a które wynikały z wniosków rolników i mieszkańców. Ponadto powiedział, 
że jest to sołectwo typowo rolnicze, w związku z czym występuje tam duże skupienie gospo-
darstw rolnych i Gmina chciała w ten sposób usprawnić pracę rolnikom.  
 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym  
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   14 głosów  
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
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Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 5  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr L/395/23 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2023 rok  
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2023 – 2040 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym  
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   14 głosów  
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 7  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr L/392/23 w zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2023 – 
2040 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
9. Zakończenie sesji.     
 
Radna Danuta Polak zapytała, czy domki nad jeziorem w Łąkiem będą wynajmowane? 
Wójt Gminy Lipka odpowiedział, że tak, jednak może dopiero na jesień. Powiedział, że właśnie 
po to domki te są robione i już jest duże zainteresowanie. Ponadto poinformował, że w 
domkach będą niezbędne meble i sprzęty, będzie również wypożyczalnia sprzętu i toalety. Jest 
tam również sauna i bania – dodał, że chce, aby przez cały rok domki cieszyły się 
zainteresowaniem wynajmujących. Trwają rozmowy z właścicielem, ponieważ gmina chce 
wykupić dojazd do jeziora. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka na koniec podziękował za udział w LI Sesji Rady Gminy Lipka.   
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 

Piotr Wandas 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka 
 Protokołowała:                                
 
 
Katarzyna Kamińska 


